

Referat fra 1. møde 7-6-2023 lokale C

Tilstede: Flemming Skovbye **FS**, John Plenov **JP**, Preben Jørgensen **PJ**, Kent Hansen **KH**, Johnny Duckert **JD**, Carl Aage Bastian **CAB**, Jørgen Bohn **JB**

Arrangement skemaet blev gennemgået og rettelser tilføjet.

Skal udefra arrangementer betale for teknisk hjælp, eller er det inkluderet i lokaleleje.

Scene størrelse ændres til 3 størrelser lille, mellem og stor JB fører ændringer ind i skemaet.

Besked fra reception til JB når der er et arrangement skema til teknikudvalget.

Der skal være lys på scenen, når projektion skal vises i B og C ellers bliver visning på skærmen for mørk og grov.

Johnny og Preben oprettes på Dropbox CB sender mail med link og SMS som husker.

Forstærkeren i skabet i A virker kun på 1 kanal JB kigger på den.

Kabler: Der er problemer med mange af kablerne, HDMI kabler bør kontrolleres. HDMI tester bestilt så kabler kan gennemgås.

Kable og adaptore bør samles et sted så der er et bedre overblik over hvad der kan bruges i en given situation, og finder ud af om det kan være i et skab på hjul.

Næste møde 2. bliver d. 16-9-23 kl 0915 til 1300 i lokale A hvor vi gennemgår alle kabler og finder dem der kan repareres og dem som skal kasseres.

FS